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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 18. prosince 2023 

I. Chod fakulty 
➢ KD projednalo přesuny financí mezi aktivitami ze zdroje PRSZ; 
➢ doc. Francán přeposlal členům KD prezentace z jednání ČKR od pana rektora; KD zajímá další 

informace týkající se nového zákona o kvalitě vysokého školství; 
➢ KD projednalo přehled výročí JAMU nasdílený Mgr. Mikulicovou; 
➢ ENCATC Congress 2023 – fakulta se letos účastnila on-line; veškeré získané materiály byly předány 

studentům a pedagogům; 
➢ doc Francán: 

- 12. 12. proběhla úspěšně předpremiéra filmu Století s varhanami za účasti prof. Veselé i s malým 
přípitkem a účastí cca 50 členů akademické obce; 

- info z jednání AS DF, které proběhlo 14. 12.; 
- 14. 12. proběhlo výběrové řízení na pozici odborného asistenta Ateliéru ATD, komise doporučila 

přijetí prof. MgA. Marka Jíchy, který nastoupí na fakultu 1. 1. 2024; 
➢ doc. Chládková: 

- doc. Chládková jedná s paní pror. Valovou na zpracování sebehodnotící zprávy pro kontrolu 
NAÚ, dnes je naplánováno jednání; 

- Dohoda o spolupráci s Českým centrem v Paříži – připomínky ze strany Paříže byly zapracovány; 
Mgr. Riou je s centrem nadále v kontaktu; 

- z jednání KR vyplývá, že setkání s velvyslanci v Brně (oslavy vstupu do Evropské unie) proběhne 
17. 5. (viz. zápis KR) 

➢ doc. Průchová: 
- FRVČ 2023 – byly schváleny 3 změny: u projektů doc Jiráska a doc. Riegera byl povolen odklad 

odevzdání, vč. posudku, k červnu 2024, u projektu doc. Rychlíka dojde k přesunu prostředků; 
- DSP – MgA. Konývková Kostřicová odevzdala doktorskou práci; 
- vyšla publikace MgA. Ciampi Matulové: Chameleon aneb Josef Fouché, Palgrave Macmillan 

přijala k vydání publikaci T. Rekové; 
- jednání Ediční rady proběhne 23. 1. 2024; 
- proběhlo setkání k hodnocení Mezinárodní konference DF; mj. se uvažuje o změně termínu 

konference, listopad nebo únor; zápis z hodnocení bude zaslán KD; 
- informace z jednání platformy T.A.H., kterého se doc. Průchová zúčastnila s doc. Chládkovou 

dne 14. 12.; 
➢ doc. Zetel: 

- v pondělí 11. 12. proběhlo zasedání DRD a z diskuse vyvstala potřeba neodkladné evaluační 
schůzky pedagogů a studentů z inscenačního týmu „Horečky“ ve Studiu Marta; schůzka proběhne 
v úterý 19. 12. v 10:00 na DF; 

- 13. 12. v 19:00 proběhla v Divadle Lumos premiéra a zároveň absolventský večer BcA. Šimka 
(II. roč. nav.mag., ČR) „Krappova poslední páska“; doc. Zetel velmi ocenil osobní nasazení 
dr. Vodičkové, která se finalizace a absolutoria osobně účastnila; 

- byla rozeslána výzva finální etapy sběru dat pro RUV, nyní probíhá intenzivní práce na doplnění 
všech chybějících výstupů včetně absolventských inscenací; 

- pracovní skupina RUV - Scénická umění, z iniciativy prof. Hančila navrhuje rozšířit manuál 
následujícím způsobem: „Pokud individuální umělecký výstup studenta nevznikl v rámci studijního 
programu, ale za podmínek profesionálního zveřejnění/uvedení v profesionální umělecké instituci, 
přistupuje se k němu obdobně jako k výstupu pedagoga.“; po konzultaci s prof. Chládkovou 
doc. Zetel i prof. Slavíková s návrhem souhlasili; 

- DSB - inscenace Employes, která měla být realizována v DnO, byla přesunuta na Výstaviště a proto 
doc. Zetel navrhl uvést v rámci DSB inscenaci Sbor studentů ateliéru FD; KD souhlasí; 

➢ prof. Strnad 
- podklady pro kontrolu NAÚ jsou připraveny; 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán doc. MgA. Blanka Chládková, doc. MgA. Hana Průchová, Ph.D., 
prof. Ing. David Strnad, Ing. Mgr. Alena Valentová, Mgr. Klára Viková. 

Omluven: doc. MgA. Michal Zetel, Ph.D. 

mailto:info@jamu.cz


Mozartova 1, 662 15 Brno | tel.: +420 542 59 1300 | e-mail: info.df@jamu.cz 

 

 

- dotazník požadovaný NAÚ byl odeslán 346 studentům, zatím odpovědělo 57 osob; 
- proběhlo setkání s MgA. Mašurou nad zřízením Studentské rady kvality DF;  
- vyhláška o kvalifikačních pracích byla revidována dr. Satkovou z důvodu úpravy vyhlášky, dále 

bude zaslána doc. Hanákové; 
- probíhá příprava přijímacích řízení; Mgr. Daňková urguje vedoucí ateliérů termíny a složení 

přijímacích komisí; 
➢ Ing. Mgr. Valentová: 

- proběhla ekonomická komise fakulty; Ing. Mgr. Valentová informovala KD o stavu financí fakulty; 
- proběhlo setkání k soutěži ZUŠ LDO (literárně dramatický obor), původně ZUŠ Open; 
- proběhla dvě školení grafického programu CANVA (Ing. Svoboda) – informace o možnostech 

využití; 
- 20. 12. ve 13:00 proběhne na rektorátu schůzka ohledně NPO – Green deal projektu JAMU; 
- Senát DF projednal schéma organizační struktury DF, upravovaný pro kontrolu NAÚ; 
- Ing. Mgr. Valentová navrhla vyhrazení nástěnky v I. patře Konsorciu pomoci a externím zdrojům 

pomoci; KD souhlasí; 
➢ děkan odsouhlasil žádost dr. Vodičkové o poskytnutí školního auta na výjezd studentů II. roč. bak. 

JT do firmy ROBE (včetně cestovních příkazů pro Ing. Bulvu a MgA. Mareše). 
 

 
 
 
 
 
 

zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 
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